
Ajuntament de Castelló de la Plana

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PEL CONSELL MUNICIPAL
DE DISTRICTE SUD EL DIA 21 DE MARÇ DE 2016.

------------------------------------------------------------

Núm. i classe de sessió: 5/2016. Ordinària 

Dia i hora: 21 de març de 2016 a les 20:00 h.

ASSISTENTS:

PRESIDENTA

Sra. Patricia Puerta Barberá

VICEPRESIDENTA

Sra. Anna Peñalver Bermudo 

VOCALS

Persones designades pels grups polítics municipals. 

Sr. José Luis Azpitarte Sánchez Grup Polític Municipal CseM

Persones designades per l’Alcaldia

Sr. Jorge García Alcalá 

Veïns designats pels grups polítics municipals

Sr. Juan Luis León Azorín Grup Polític Municipal PSOE

Sr. Joaquín B. Torres Navarro Grup Polític Municipal PP

Sr. Manuel G. Paduraru Ionete                          Grup Polític Municipal C's

Representants de les AV

Sr. Gregorio Martínez Morcillo AV Sant Pau

Sr. Alberto Ramos Renau AV Sant Jaume

Sr. Ramón Sàrria Picazo AV Tir de Colom

Sr. Miguel A. Guillamón Naches AV Mare de Déu del Lledó

Sr. José Luis Gómez Sánchez AV Sant Bernat
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Sr. Rafael Serrano Ruiz                                 AV La Duana

Sr. Emilio García Solsona AV Partida Estepar

Sr. Luis López López AV Mestria

SECRETÀRIA

Sra. Elisabeth Breva Almerich 

EXCUSEN LA SEUA ASSISTÈNCIA:

          Sra. Maria España Novoa

Sr. Constantino Muñoz Alarcón

Sr. Joaquin Górriz Plumed

NO HI ASSISTIXEN: 

  Sra. Carla Gómez Zabalza

Sr. Josan A. Gines Camahort

 Sra. Carmen Eixarch Casanova

Sr. Raúl Galván López

Ordre del dia

1r  -  Aprovació,  si  és  procedent,  de  les  actes corresponents  a  les  sessions
extraordinàries del Consell Municipal de Districte Sud de data 28 de desembre de
2016

2n - Presa de possessió com a membre del Consell Municipal del Districte Sud del
Sr. Alberto Ramos Renau com a representant d’AV SANT JAUME

3r - Designar el/la representant de l’Associació de Mares i Pares d’Alumnes per a
formar part de la Junta de Districte Sud

4t - Informe de la presidenta

5é - Despatx extraordinari

6é - Precs i preguntes

En la Tinència d'Alcaldia de Districte Sud de l’Ajuntament de Castelló de la
Plana, sent les 20:00 h del dia 21 de març de dos mil setze, sota la presidència de la
Il·lma.  Sra.  Patricia  Puerta  Barberá,  tinent  d’Alcaldia,  es  reunixen  els  senyors  i
senyores suara esmentats a fi de celebrar sessió ordinària del Consell Municipal de
Districte SUD, amb la meua assistència com a secretària delegada del Consell per a
donar fe de l’acte.
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Comprovat el quòrum d’assistència, la presidenta procedix a iniciar la sessió i
passa a tractar els punts inclosos en l’ordre del dia. 

1r - APROVACIÓ, SI ÉS PROCEDENT, DE L’ACTA CORRESPONENT A LA
SESSIÓ ORDINÀRIA DEL CONSELL MUNICIPAL DE DISTRICTE SUD DE DATA
28 DE DESEMBRE DE 2016

Com que no hi ha objeccions a l’esborrany de l’acta de la sessió celebrada el
dia 28 de desembre de 2015, per unanimitat s’acorda aprovar-la. 

2n - PRESA DE POSSESSIÓ COM A MEMBRE DEL CONSELL MUNICIPAL
DEL  DISTRICTE  SUD,  DEL  SR.  ALBERTO  RAMOS  RENAU  COM  A
REPRESENTANT D’AV SANT JAUME

El Sr. Alberto Ramos Renau, representant de l’AV. Sant Jaume, pren jurament
o promesa, segons el seu desig, d’acord amb la fórmula prevista en l’article 1 del Reial
Decret 707/1979, d’1 d’abril, com a part integrant del Consell de la Junta Districte Sud.

3r - DESIGNAR EL/LA REPRESENTANT DE L’ASSOCIACIÓ DE MARES I
PARES D’ALUMNES PER A FORMAR PART DE LA JUNTA DE DISTRICTE SUD

Davant  de  l’absència  dels  representants  de  les  AMPA,  aquests  seran
convocats en el pròxim Consell per a designar el/la representant que formarà part de la
Junta de Districte Sud.

4t - INFORME DE LA PRESIDENTA

La presidenta, Sra. Puerta, informa de distintes respostes remeses pel departaments
de Mobilitat, com a resposta a distints punts remesos al seu dia.

Fa un temps es va instal·lar un encreuament semafòric de l’av. Almassora amb
el c/  Picasso per a d’afavorir  els girs,  i  atés que existia  un magatzem amb el seu
corresponent gual, es van habilitar només tres dels quatre encreuaments de vianants.
La Sra. Patricia informa que, tenint en compte que el gual ha desaparegut, es reiterarà
aquesta petició al departament de mobilitat, així  com es demanaran els rebaixos a
Infraestructures.

S’emet informe favorable a la  col·locació del pas de vianants al  c/  Mestre
Felip en la seua confluència amb el c/ Amalio Gimeno, ja que es justifica la seua
necessitat per la proximitat de l’IES Joan Bautista Porcar i hi ha els corresponents
rebaixos.
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Vist  que falta un rebaix  en la  ubicació  del  pas de vianants requerit  a l’av.
Almassora, pròxim a la confluència amb el c/ Villahermosa, se sol·licita aquest a la
corresponent Secció d’Infraestructura. 

Vista  la  necessitat  de  l’AMPA de  l’Armelles  i  davant  de  la  falta  dels  dos
rebaixos en la ubicació del pas de vianants requerit al c/ Riu Xúquer, núm. 24 en la
seua  confluència  amb  el  c/  Illa  Baleato,  se  sol·licita  a  la  corresponent  Secció
d’Infraestructura. 

Referent a la sol·licitud de la connexió de vianants de la variant sud-oest de la
ruta de la Salut, partint de la rotonda de l’escultura de la Pau fins al c/ Riu Esca, es
remet a la Secció d’Infraestructura.

Vista la sol·licitud d’un pas de vianants en l’encreuament del c/ Sant Alfons
amb el c/  Toga i davant  de la falta dels dos rebaixos en la ubicació d'aquest,  se
sol·licita a la corresponent Secció d’Infraestructura.

S’ha  comunicat  a  l’empresa  de  senyalització  horitzontal  (pintura),  perquè
repinten aquest vial (camí Pi Gros) des del barri fins al 7 de Julio,  i  fins al terme
d’Almassora.

Tal com es va informar a la Junta Municipal del 30 de novembre de 2015, en
un principi no és procedent la col·locació d’un gual en el pas de vianants existent al c/
Lepant davant del Col·legi Exèrcit, ja que no garantix la reducció de la velocitat als
vehicles i a més origina molèsties als veïns per sorolls. No obstant això, es col·locarà
un senyal de perill xiquets (P-21) i un altre de velocitat màxima 20 km/h (R-301). Cl
recordar que es disposa d’una tanca amb indicació d’eixida d’escolars, que l’AMPA
pot emprar per a tallar el carrer en horari d’entrada i eixida d’escolars. El Sr. López
comunica que els senyals no són prou ja que és un eix d’eixida, per la qual cosa la
Sr.  Puerta  informa  que  es  demanarà  un  estudi  de  viabilitat  al  corresponent
departament per a un possible canvi de l’eix d’eixida per Pare Jofré.

Es demana la reposició d’arbres talats o arrancats per diferents motius tant al
llarg de l’av. València com al c/ Salvador Masip, així com en ambdós cantons del c/ Riu
de  les  Coves  en  la  seua  confluència  amb  l’av.  Almassora.  Des  del  departament
informen que es van arbres perennes des de la segona setmana de gener fins al mes
de febrer.

Es va sol·licitar al seu dia la instal·lació d’una paperera al fanal del cantó del
carrer Riu Sénia amb av. Almassora en el xamfrà del pati de l’IES Matilde Salvador,
però la presència d’un banc en aqueix xamfrà fa que siga un punt atractiu de trobada
dels xiquets de la zona i del mencionat centre educatiu, la qual cosa fa que es troben
moltes deixalles. La Sra. Puerta informa que el treball s’ha realitzat amb la instal·lació
de la paperera.

 

La Sra. Patricia informa que la tapa del contenidor situat al c/  Sant Alfons,
cantó amb c/ Yeste, que ja es va reclamar al seu dia, ja aquesta col·locada.
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Informen des del Departament d’Infraestructures que s’ha sol·licitat pressupost
a l’empresa de manteniment de dependències per al seu estudi sobre les reixes
del centre cívic en l’AV Sant Pau, ja que informen que són molt fines i igualment
entren a robar en el centre. De fet, ja han sostret dues vegades la TV i considera
que han de canviar-les per un ferro més gros i resistent.
 

Comuniquen que s’ha realitzat  el  desbrossament i  neteja durant el  mes de
febrer en l’aparcament de la zona dels metges en la rotonda i contornada, del grup
Perpetu Socors.

Es dóna per acabat durant el mes de febrer, segons informen les Brigades, el
tema de les pedres trencades i sobre els clevills de l’edifici de l’Associació Mare de
Déu del Lledó.

5é - DESPATX EXTRAORDINARI

Com que no hi ha cap assumpte de Despatx Extraordinari, es passa al punt
següent de l’ordre del dia.

6é - PRECS I PREGUNTES

AV SANT PAU

Reitera la petició de totes aquelles accions del grup Perpetu Socors que es
van sol·licitat en el seu moment i encara estan pendents d’execució. La presidenta
Sra. Puerta li comunica que tot està sol·licitat als distints departaments a l’espera de
la seua resolució.

AV LA   DUANA  

El  Sr.  Rafael  reclama l’asfaltatge  de  Gran  Via,  des  del  Pavelló  Ciutat  de
Castelló fins a l’entrada al grup Lordes. La Sr. Puerta li informa que s’ha reclamat al
Departament d’Urbanisme.

Demana també informació del punt en què es troben les al·legacions al Pla
d’Accessibilitat  que  van  presentar  al  seu  dia  junt  amb l’AV  Sant  Bernat,  el  15
d’octubre de 2015 i no encara no han tingut resposta. La Sra. Puerta li comunica
que ho traslladarà al departament corresponent.

També volen tindre informació sobre el traçat del carril bici del districte sud.

La Sra. Puerta li comunica que es va fer una petició a la ciutadania dels llocs
on consideraven que hauria d'haver-hi més punts de Bicicas, tenint-ho en compte i
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fent-ho on més gent ho havia sol·licitat,  no obstant aquestes peticions, es van a
realitzar més vegades.

Insistix en el problema de la tanca del Barranc de Fraga ja que és propietat de
la Confederació Hidrogràfica del Xúquer, a la qual se li ha reclamat. Aquesta petició
ja es va fer en la Junta de Districte per part del Sr. Torres.

AV TIR DE COLOM

El Sr. Ramón demana que es poden els arbres des de Gran Via fins al c/
Salvador  Guinot  ja  que  la  majoria  d’ells  tapen  la  visibilitat  dels  semàfors  i  els
senyals de circulació.

També informa que en l’encreuament de la ctra. Ribesalbes i ctra. Vila-real, el
semàfor té molt poc de temps d’eixida, per la qual cosa sol·licita que es regule el
temps.

També voldria tindre informació de quan està previst obrir el carrer del solar
que hi ha entre la Gran Via i la ctra. Vila-real.

AV SANT BERNAT

Reclama les moreres  de la  ctra.  Almassora,  ja  que finalitza  el  període de
plantació.

També insistix en el fet que no tenen cap resposta al Pla d’Accessibilitat que
es va presentar al seu dia, i hi ha un gran problema davant del Consolat romanés,
ja que no hi ha cap pas de vianants ni semàfors.

Comunica que en la rotonda del restaurant 7 de julio s'haurien de regular els
accessos als  vianants.  Una  possible  solució  seria  fer  una  vorera  damunt  de la
cuneta, l’accés hauria de ser com el de l’av. Almassora ja que a més existixen més
de 5 parades d’autobús i no tenen accessibilitat.

Amb relació als Pressupostos Participatius, seria interessant saber en quina
situació es troben. La presidenta comunica que se sol·licitarà un informe de l’estat
d’execució.

Sol·licita que canvien les plaques de PERROS NO que hi ha al parc del grup
ja que a penes es veuen.

El Sr. Gómez vol fer una queixa al Patronat de Festes, ja que en a penes 48
hores els van comunicar  el  color  dels rams per a l’ofrena a la Patrona amb els
problemes ocasionats amb la floristeria.

AV MESTRIA

El Sr. López insistix en  el problema dels gossos, i sol·licita l’increment en la
neteja i, sobretot, que es posen en marxa mesures per a solucionar el problema
des de l'arrel. La Sra. Puerta li comunica que se sol·licitarà a Sostenibilitat i Sanitat
en quina fase es troba el tema de l’ADN.

Informa que durant el mes de març s’han cremat dos cotxes al barri, segons
pareix de forma intencionada. Així mateix durant els mesos de desembre i gener
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els veïns van informar de diversos robatoris en cotxes. La Sra. Puerta li comenta
que es passarà a Policia perquè ho tinguen en compte.

Passen informació de reclamacions que s’han fet des de l’Associació durant 
diversos anys relacionats amb el barri.  Volen informar d’aquesta situació perquè 
es prenguen les mesures que es consideren oportunes.

El Sr. López voldria informació sobre de l’estat dels següents SMC:
●84684 (15 octubre 2015) Neteja solar Vázquez Mella, 39
●88698 (22  gener  2016)  Reducció  zona  de  prohibició  d’aparcament  al  c/

Barrachina amb c/ Vázquez Mella
●88752 (23 gener 2016) Sol·licitud pas de vianants accessible al República

Argentina 34
●88753 (23 gener 2016) La plaça Juan Bautista Porcar no apareix al llistat

SMC (tampoc a Google Maps ni Apple Maps)
●88821 (25  gener  2016)  Sol·licitud  de  Cediu  el  pas  en  calçada  als  c/

Figueroles,  Pintor  Gambeta  i  Sidro  Vilarroig  (des  de  Pare  Jofré  fins  al  Parc
d’Oest/Jacinto Benavente)

●88949 (28 gener 2016) Sol·licitud de Cediu el pas en calçada al c/Vázquez
Mella amb Lepant

●89747 (16 febrer 2016) Neteja solar Figueroles, 33.

També voldria saber l’estat de les instàncies següents:
●2016ERC6627 (28  gener  2016)  Propostes  per  a  la  millora  plaça  Joan

Baptista Porcar.
●2016ERC6629 (28 gener 2016) Passos vianants zona est.
●2016ERC6630 (28 gener 2016) Alleujament trànsit carrer Lepant.
●2016ERC6631 (28 gener  2016)  Modificació  xamfrans  c/  Arquitecte  Ros  i

Vázquez Mella.
●2016ERC6632 (28 gener 2016) Semàfor en l’encreuament de carrer Lepant

amb Gran Via.

El  Sr.  López  opina  que  en  el  tema de  la  neteja  de  solars  de  particulars
s'hauria d’obligar als propietaris a realitzar les neteges o bé que els cedisca l’ús a
l’Ajuntament ja que estan abandonats perquè els mantinguen nets.

També vol fer constar que hi ha uns pals de fusta i quadros elèctrics al c/
Barrachina i c/ Vázquez Mella que obstaculitzen el pas. Fa més de 20 anys que
s’estan reclamant i en data de hui encara estan allí; considera que no és just que hi
haja obres que es retiren en menys de 24 hores i en altres zones de la ciutat no
importe el temps que puguen arribar a estar-hi. Després de presentar mitja dotzena
de reclamacions al llarg de diversos anys el 28 gener de 2016 l’associació va rebre
la primera i única resposta sobre l’assumpte: (sic) “s’està tramitant el procediment
legalment establit, en el cas que transcórrega el termini i no es realitze cap actuació
per part de l’interessat, s’estudiaran les mesures a adoptar per a resoldre la situació
actual.”, comenten que aquesta resposta, sense més dades, ha sigut l’única rebuda
des  de  l’Ajuntament  i  només  per  a  una  de  les  peticions  registrades
(2016RCE66328).
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Respecte als projectes d’execució d’obres,  el  Sr.  López comenta que seria
interessant que abans de la seua execució s’exposara als veïns per a comprovar
què és exactament el que es necessita el barri i puguen presentar modificacions i
millores.

Volen comunicar que en la ubicació de la carpa de la Gaiata 4 han netejat més
d’una setmana després de finalitzar les festes la terra i el greix que hi havia a terra,
i que els carrers han estat guarnides fins fa 1 setmana. A més, s’observa que una
branca d’un arbre ha sigut tallada.

També volen remarcar que en el portal del Col·legi Exèrcit al c/ jorge Juan  en
horari aproximat de 19:00 h a 20:00 h, hi ha jóvens bevent i fumant, per la qual cosa
consideren que la policia hauria de controlar aquest tema .

AV PARTIDA ESTEPAR

Considera que s'han de revisar tots els senyals de circulació del Grup, des del
Departament de Mobilitat.

En la Gran Via l’asfaltatge de les obres està més baix, la qual cosa ocasiona
l'estancament d’aigües i desnivells.

També vol fer constar que quan hagen d’asfaltar els carrers, seria convenient
que comprovaren si cal fer mes canalitzacions per a deixar-ho preparat i no haver
d’obrir tantes vegades els carrers.

AV SANT JAUME

El Sr. Alberto considera que s'han de podar tots els arbres que hi ha en el
grup Roquetes.

També informa que a l’entrada del pont s’acumula l’aigua ja que les eixides
estan tapades per terra i no pot passar l’aigua. Caldria netejar tota la zona, sanejant
tots els desaigües i fer un desaigüe de punta a punta perquè passarà l’aigua amb
facilitat.

Respecte  a  l’entrada  al  grup  Roquetes  des  de  la  rotonda  de  la  ctra.
Almassora, hi ha un camí estret i  els vehicles a l’entrada han de parar o entrar
lentament ja que no es pot d’una altra manera, la qual cosa ocasiona problemes als
vehicles que circulen per la carretera. S'hauria de fer un carril d’entrada en lloc de la
revolta que existix per a entrar al grup.

AV MARE DE DÉU DEL LLEDÓ

El Sr. Guillamón comenta que al Centre de Salut Palleter, durant l’estiu no hi
haurà assistència de metges ni de pediatres en horari de vesprada. Aquest cas va
ser  comentat  directament  a  la  Consellera  i  aquesta  al  seu  torn  a  la  Direcció
Territorial, comentant-los que el mateix trasllat se li ha realitzat al Sr. Miguel Alcalde
i el Sr. Guillamon considera que l’Ajuntament hauria d'involucrar-se en aquest tema
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ja que considera que és important per a la zona. La presidenta li  sol·licita al Sr.
Guillamon còpia de l’escrit per a adjuntar-lo en l’acta.

El Sr. Guillamón comenta una vegada més les queixes dels veïns respecte del
canvi de la ubicació dels bancs de la plaça Palleter, ja que la gent major aquesta
habituada que estiguen en una zona concreta. La Sra. Puerta li informa com en
altres vegades que a  la  plaça hi  ha ubicats 15 bancs i  que únicament  2 s’han
canviat de lloc, a la qual cosa el Sr. Guillamón li comenta que no entén per què hi
ha una cafeteria  amb 12 taules  i  limítrof  a  aquesta  no en poden tindre tantes,
comentant que farà esbrinaments respecte d’això i que des d’Activitats i Via Pública
abans  de  concedir  terrasses  haurien  de  coordinar-ho  amb  les  Associacions  de
Veïns.

Respecte al Centre Cívic de l’Associació, han de considerar les incidències
següents:

-Fer rampa de gent amb mobilitat reduïda per a l’accés a la terrassa.

-Pintar l’entrada del centre i la barana.

-Podar els arbres del Centre Cívic.

-També  comenta  el  tema  de  l’ascensor  perquè  considera  que  és  molt
important. La Sra. Puerta li comenta que al seu dia ja se li va comunicar que no
havia pressuposat per a això.

Considera una vegada més que seria interessant enjardinar la mitjana de l’av.
València, i la Presidenta li comunica que des de sostenibilitat li van dir que quan
haja pressuposat ho tindran en compte. 

Respecte  a  l’estancament  d’aigua  de  l’av.  València,  se  li  comunicarà  als
tècnics el contacte del Sr. Guillamón perquè vagen a comprovar-ho junts.

Considera que és necessària una major neteja en el barri.

SR. JUAN LUIS LEÓN AZORÍN

Comenta distints punts relacionats amb el Districte Sud:

-Reposició de 8 arbres que falten al llarg del carrer Riu Sena.

-Canviar la direcció o fer de vianants el carrer Bailén en el seu accés a l’av.
Almassora, ja que resulta molt perillosa la incorporació de vehicles a aquesta avinguda
per la reduïda visibilitat en coincidir aquest tram amb una revolta.

-Pas  de  vianants  al  final  del  carrer  Amalio  Gimeno  que  unisca  ambdues
voreres.

-Pas de vianants que comunique les dos parades de bus existents davant del
periòdic Mediterráneo.

-Pas de vianants a l’altura del número 23 del carrer Panderola en el grup Cid.
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-Reparar els nombrosos taulells solts de la plaça Riu Albentosa que ja han
produït caigudes entre els vianants.

-Coordinar els semàfors de l’av. València, no pot ser que en posar-se un en
verd,  els  següents  passen  a  posar-se  en  roig,  açò  no  ajuda  a  la  fluïdesa  d’una
avinguda  principal  com aquesta.  La  Sra.  Patricia  Puerta  li  informa que  està  fet  a
consciència ja que així s’impedix que el trànsit que entra a la ciutat, ho faça a gran
velocitat i a més que no genera embossaments a l’entrada.

-Reparar vorera a l’altura del núm. 17 de l’av. Almassora tocant a una obra
inacabada. Els veïns i veïnes amb diversitat funcional troben dificultats al seu pas.

-Pintar i posar xapes reflectores en tots els passos de vianants del carrer Larra
i la seua continuació amb Mestre Arrieta.

-En les avingudes i carrers més llargs del nostre districte els vehicles tendixen
a agafar massa velocitat, per la qual cosa sol·licita la instal·lació de bandes rugoses
que atenuen tant com siga possible aqueixa inèrcia. La Sra. Puerta li comenta que en
la majoria de llocs els veïns demanen la seua retirada ja que ocasiona molt de soroll
durant la nit, per la qual cosa considera que no és viable.

El Sr. León vol fer una menció especial al gran treball que realitza l’operari
encarregat de la neteja de l’av.  Almassora i  voltants, i  ressenyar també l’excel·lent
tracte que té amb els veïns del barri. Considera que és tot un exemple. La presidenta
Sra. Patricia vol fer extensiu per escrit tant al treballador com a l’empresa.

El Sr. Torres, tenint en compte que aquesta és l’última reunió a què assistix el
Sr.  Gregorio  Martínez  Morcillo,  com  a  president  de  l’AV  SANT  PAU,  vol  agrair-li
personalment tot el treball que ha realitzat en benefici del seu barri i de la ciutat al llarg
de tots aquests anys. Se suma a aquest agraïment la presidenta Sra. Patricia Puerta,
així com la resta dels membres del Consell allí presents.

I sent les 21:25 de la data indicada en l’encapçalament, com que no hi ha més
assumptes a tractar, la presidenta alça la sessió, de la qual cosa, com a secretària
done fe i, perquè conste, alce aquesta acta que firme al marge junt amb la presidenta
del Consell Municipal de Districte Sud.
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